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Everybody gets to be supermodel gorgeous. What could be wrong with that?Tally is
about to turn sixteen, and she can't wait. Not for her license -- for turning pretty. In
Tally's world, your sixteenth birthday brings an operation that turns you from a
repellent ugly into a stunningly attractive pretty and catapults you into a high-tech
paradise where your only job is to have a really great time. In just a few weeks Tally will
be there. But Tally's new friend Shay isn't sure she wants to be pretty. She'd rather risk
life on the outside. When Shay runs away, Tally learns about a whole new side of the
pretty world -- and it isn't very pretty. The authorities offer Tally the worst choice she
can imagine: find her friend and turn her in, or never turn pretty at all. The choice Tally
makes changes her world forever.
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节变换分别居住在澳大利亚悉尼和美国纽约。

他的第一部青少年作品是《午夜人：秘密时光》，还创作了《帝国的崛起》、《世界的
屠戮》等系列作品，最新小说《昨日》精装版已由企鹅普特南公司出版。其作品多次在
亚马逊网站上获五星级评论，版权销售到英国、德国、法国、意大利、日本等国家。
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高中翻到过

-----------------------------
I don't really read science-fiction, but this was an exception, this amazing
"trilogy"(which ended up in a fourth book 'Extras') lured me into it's not so near future,
Tally Youngblood is a name you won't forget after reading it!
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书评

看到有人评论“好多的一本书啊，被封面给毁了”
我的感觉刚好想法“多好的一个封面啊，被书给毁了” 哈哈，其实没这么严重
素材很新颖 写作思路不新颖  

-----------------------------
首先说，我喜欢《丑人》这本书。
它的开头充满了悬念，当然，结尾也一样——这点上封底的宣传并没有言过其实。而且
，它的语言非常流畅（这点我得说我没看过其英文原作，所以无从比较翻译水准，但就
文学水平来说，是不错的）。书的整个情节张弛有度，环环相扣。可以说，作者确实...
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